
Generalforsamling Rolandsparken den 11. maj 2024. 

 

 

 

 

 

 

 

Kaja takker alle for fremmøde og vi i bestyrelsen, vil gøre vores bedste.  

 

1. Valg af dirigent. Rita Hardenberg valgt. 

 

2. Valg af stemmetællere. Bjarne og Jan. 

 

 

3. Formandens beretning af det forgangne år, via PowerPoint, med fokus på 3. punkter. 

Forklaring af begrebet Fællesvej. Vejene er delt i andele og derved prisen på 

vedligeholdelse. 

Overfladevand. Der har været møde med kommunen og grundejerforeningerne. 

Det vandløb, der er rørlagt, er fra den tidlige udstykning er ikke i orden. Bl.a. 

Trærødder. Sagen har ligget i Klagenævnet i 4. år. Dommen er stadfæstet og 

kommunen er ikke ansvarlig. 

Vand på grundene. Der ligger en sag, hvor rør skal spules. Grundvandet på egne 

parceller, er grundejerens ansvar. Mange grunde er lerede. Kloakker der ikke er 

korrekt tilsluttet eller rødder i systemet. Der er separeret vand/kloak i vores område. 

Kommunen vil være behjælpelig med undersøgelse. Man bør ringe til Forsyningen, 

hvis man har problemer. 

Godkendt. 

Digelaget, skal reparere den ødelagte vej. 

Det er Hedeselskabet, der har fældet/flist de store popler, gratis, for at undgå 

yderligere skader. 

Kommunen spuler kloakkerne og de har været tilfredse med standen. Vi får en del 

overfladevand fra de omlæggende marker. 

Kaja foreslår at der laves et udvalg omkring vandproblemerne.  

 

 



4. Fremlæggelse af regnskab for 2023 v/ Erik Neimi. 

Erik forklarede de forskellige poster, bl.a. Træfældning ved transformerstationen. 

Der laves en note vedr. sidste års regnskab. Regnskabet er godkendt. 

 

5. Indkomne forslag. 

Evald Gohs.  Forhøjning af strandstien. En dræning kostede dengang mellem 40-

50.000,00 kr. for et par år siden. Forslagsstiller skal udarbejdes et økonomisk 

overslag til næste år. 

Evald Gohs. At der graves huller/små søer, på Fællesarealet, til overfladevand. 

Forslagsstiller må komme, med et mere konkret forslag. 

Det var en ide, at Overfladeudvalget, arbejder videre med begge forslag. 

 

6. A. Formand Kaja Storgaard Kristensen. Modtager genvalg. Valgt. 

B. Næstformand Kim Larsen. Modtager genvalg. Valgt. 

C. Suppleant Rene Brandt. Modtager ikke genvalg.  

Else M. Melchiorsen valgt til suppleant. 

      7. Valg af bilagskontrollanter 

        A. Charlotte Haugaard. Modtager genvalg – for 2. år. Valgt. 

        B. Suppleant. Kirsten Bendtsen. Modtager genvalg for 1.år. Valgt. 

       C. Overfladevand udvalg:  

            Tore Ryberg. Neptunvej 39. 

            Kirsten Bendtsen Neptunvej 32 

           Signe Rask Fortunavej 24.  

           Jan Frantzen. Neptunvej 8. 

           Det er muligt at tilmelde sig til dette udvalg. Skriv til Kajaras@hotmail.com 

 

Eventuelt:  

Hjertestarteren er blevet brugt og når den kommer retur, kommer den på nettet igen. 

Badebro: Kan blive stående – men det kræver, at Grundejerforeningen, har en traktor/ 

vogn. Der er købt nye skilte.  

Charlotte fra Sølvbjerggård, foreslår en rundvisning ved højen. 

Vinsmagning. Grundejerforeningen giver gerne et tilskud til arrangementet. 



Grøndag 1. juni og 12. oktober. Forslag er velkomne. 

Cykelturen 3. august. Cykeltur og fællesspisning i telt om aftenen. Der kommer nærmere 

info. Hvis man har lyst til at stå for turen, så ring til Kaja på Telefon: 42774244 

Der bliver flisning i uge 42. Man lægger ved stikvejene, med enderne ud af. 

Sankt Hans, til næste år sammen med de andre grundejerforeninger. 

 

Ref. Grete Schiesewitz 


